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Kérdésemet Dr. lpkovich Györgynek Szombathely Megyei J~gú Város Polgármesterének
szeretném feltenni.
A kérdésemet szóban és írásban is kívánom elöterjeszteni.

Tisztelt Polgármester Úr!

1. Megbízható-e újabb a közbeszerzési munkával. az a cég, amely jelentõs határidõ ésuszással.
minõségi reklan1ációkkal végezte el az elõzõ idõszakban bevállalt munkáját.
2. Nem hibázott-e az a hivatal, aki jelentõs késéssel írta ki a közbeszerzési eljarást
veszélyeztetve ezzel a sikeres közbeszerzési eljárás lefolytatását, a határidõk betarthatóságát.

kérdés kifejtése

Mint ismeretes Szombathely városában önkormányzati, állami és lakossági összefogással
valós,ult meg a panel lakások szigetelése és nyílászáróinak cseréje, mintegy 440 millió forintos
értékben. A rendkívül elkésett közbeszerzési eljárásban, feszített határidõvel, október IS-vel
kellett volna pályázatot elnyerõ cégeknek a munkát befejezni.
A 3 nyertes cég közül az egyik cég a kiírásban szereplõ érték 50~/o-nak megfelelõ munkát
vállalt fel (mintegy 216 millió forint értékben), miközben tisztában volt a szoros határidõvel.
Ezzel egyidejûleg vállalta azt is, hogy október IS-ig ezeket a munkákat elvégzi.
Tájékozódásom szerint október 18-25 között minteg)' 300 reklamáció érkezett be ezen cég
munkájával kapcsolatosan, amely mintegy 400 lakás nyílászáróinak cseréjét ölelte fel.
A lakók nem ritkán 40 50 napig voltak kén)rtelenek elviselni a nyílászárót cserélõ emberek
ténykedését. Gyakori volt, hogy 5-6 vagy akár 10 nap szabadságot kellett a lakósoknak
kivenni a nyílászárók cseréjére. A nyílászárók rossz minõségûek voltak, beépítésük során
hézagosak voltak az illesztések, a rögzítésüket nem oldották meg kellõen, stb.
És a mai napig nem valósult meg a mûszaki átadás átvétel További kellõ fordulat ehhez, hogy
ez a cég újabb közbeszerzési eljárást nyert el ugyanezekre a munkafolyamatokra 2007.
március közepei határidõvel.

2. kérdés kifejtése

Szombathely v'áros polgármesteri hivatala számára 2006. februárjában tudott v'olt, hogya
pályázatok egy jelentõs részét az önkormányzat megnyerte. Sorba érkeztek vissza a
[,akássz()vetkezetekhez a benYlljtott pályázat sikerességérõl szóló levelek
Ennek ellenére a közbeszerzés bonyolításának kiválasztását 2006 .illniusában kezdte el az
illetékes osztály. 2006 jllliusában a közbeszerzési határidl1k ismereteben került kiírásra él



kl1zbeszerzési eljárás a panellakásl)k szigetelésére Ez a jelentõs idõcsuszás sajnos
bekorlátozta a munkák befejezéséhez szükséges id()t.
Eközben tudtuk, ha 2006 december 3 (-ig nem köt.jük meg a szerzõdéseket a kivitelez()kkel és
a munkákat nem végezzük el. akkor elesik az állami támogatástól önkormányzatunk, azaz 436
millió forint 33°/ó-tól. Ezek után tudva a határidõ rendkivüli szorosságát és a közbeszerzési
eljárásban a kötelezõ várakozási idõ betartását augusztus 20-ig kellet volna megkötni a
szerzõdéseket. Tudomásom szerit ezek a szerzõdések több mint egy hónapig készültek, ezzel
is késleltetve a munkák elindítását ill határidõre történõ befejezését. A nagyszámú minõségi
reklamációk orvoslását az is hátráltatta, hogy szakértõi javaslatra Szombathelytõl 150 km-re
lakó mûszaki ellenõrt jelöltünk ki.

Kérem Polgármester Urat, hogy vizsgálja ki. mért kellett februártól -" hónapot várni a
közbeszerzési eljárás elindításával, mért kell olyan céget megbízni a közbeszerzési eljarás 2.
munkájának elvégzésével, aki jelentõs minõségi hibákat követet el munkája során.

Szombathely. 2006. november 28


